
   
 
  

Referat skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag d. 25.10.22, kl. 18.30 – 21.00 

Afbud: Sanne Warming, Søren Klinkby og elevrådet 

 

Dagsorden 

1. Godkendelse af referat 
- Referat godkendt 

 
2. Nyt fra Elevråd  
- Der er Halloween fest på skolen, for hhv 0-4 klasse mandag den 31-10 og 5-9 klasse 

fredag den 28-10 
- Elevrådet har fået et lokale, som tilhører dem, lokalet ligger i Huset. 

 
3. Styrelsesvedtægt mm 
- Oplæg ved Majbrit omkring styrelsesvedtægten, og betydningen for skolebestyrelsen 

og det råderum bestyrelsen har. 
- Folkeskolereformen, gennemgang af bestyrelsens forpligtelser 
- Tavshedspligt - særlig underretningspligt, når man er valgt ind i skolebestyrelsen, 

gennemgået. 
 

 
4. Princip for klassekasser  

- Gennemgang af principper for klassekasser. Og fremadrettet at skolen ikke håndtere 
kontanter. 

- Tilføjelse til principper udarbejdes og tilrettes. Principper lægges på skolens 
hjemmeside, under Skolebestyrelsens principper 

 

5. Høring om busruter.  
- Der afgives ikke høringssvar fra Skolebestyrelsen, da dette ikke ses at berøre skolen i 
betydelig grad.. 
 

6. Info ift. samarbejde med NOBI (LS) 
- Forslag om at besøge Nobis bestyrelse i april 2024 ift at erhverve nye 

medlemmer fra Nobis bestyrelse, til at være deltagende i Skolebestyrelsen på 
Gram Skole. 
 

7. Ungeprofilundersøgelse Haderslev Kommune  



   
 
  

 
- Sara laver en gennemgang af undersøgelsen.  

- Drøftelse af undersøgelsen. Herunder drøftelse af deltagelse i foreningslivet, hvor der 
ses, at der ikke er så mange unge, der er deltagende i forhold til resten af kommunen. 

- Nysgerrighed på hvorfor der i vores område er mindre foreningsdeltagelse end i resten 
af kommunen (er det tilbuddene, er det økonomien, er det….). 
Hvordan kan der arbejdes med at skabe yderligere synergi mellem skole og 
foreningsliv til glæde for alle interessenter? 

 
8. Legepladsrapport  

Rapporten drøftes på mødet. Efterfølgende kort evaluering. 
 

9. Evaluering af Go’daw fest  
- Et godt arrangement der er holdt på et fint niveau, en rigtig god aften, hvor børn i alle 

aldre var deltagende. 
- Drøftelse af konceptet fremadrettet. - tidspunkt på året, aktivering af forældreråd mm. 

             Forslag: 

- Inddrage forældrerådene fra alle klasse, der hver især kan have en bod. 
- De største elever 7-8-9 klasse, kan have ansvar for en bod 
- Go`daw festen tages op på mødet i januar til yderligere drøftelse. 

 
10. Gensidige forventninger i skolebestyrelsen.  

                Punktet udsættes 
 

11. Økonomi  
Gennemgang af økonomi, der fortsat ser god ud.  

- Cromebooks er på vej 
- På udkig efter møbler til de yngste klasser 

 
12. Evt. 

a. Tilbagemelding omkring mobilskabe  
- Sara har forskellige forslag til mobilskabe med til mødet på opfordring fra 

skolebestyrelsen. Er der et ønske fra lærerne omkring skift til skabe, kan det 
tages op i skolebestyrelsen igen. 

b. Forældrearrangementer omkring sociale medier. 
- Der aftales en dato på næste møde. 
c. Orientering om energitiltag. 



   
 
  

- Orientering ved Majbrit og Sara, forslag om at alle køleskabe på skolen sættes 
ud af brug, hvis der skal laves yderligere energitiltag. Skolebestyrelsen bakker 
op om forslaget. 

d. Breaktime Automat (kontantproblematik) 
- Der undersøges om automaten kan tilkobles micro chip betaling.  

Mødet i januar flyttes til den 24-1-23 

Referent 

Nina 


